
31} 


Protok61 N r 5/2007 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 8 maja 2007 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.00 

Lista obecnosci i porz'\.dek obrad stanowi'\. zal'\.cznik do protokolu. 

Przewodnicz'\.ca Komisji powitala zebranych i przedstawila projekt porz'\.dku 

posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porz'\.dek obrad. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

I.Dyrektor MGOK Pani Joanna Karweta 

2.GI.Ksi~gowa MGOK Pani Lidia Kukowka 

Pani Karweta przedstawila czlonkom Komisji Kierownika Biura Organizacji 

Imprez i Marketingu Pani'\. Dominik~ W ocka. 


Ad.1 
Dyrektor MGOK oprowadzila czlonk6w Komisji po obiekcie zamkowym , a 
w szczeg6lnosci zapoznala radnych z koncepcj'\. zagospodarowania wieZy 
zamkowej. 

Ad.2 
Po powrocie na sal~ obrad w odpowiedzi na pytanie Przewodnicz'\.cej Komisji -
Pani Karweta poinformowala, ze : / dot. 2006 r. / 
[] koszty dzialu bibliotek to kwota 132.920,03 zl / w przypadku gdyby 

biblioteki stanowily samodzieln'\. instytucj~ koszt wynosilby 426.000 zl / 
[] koszty organizacji imprez - 107.752,02 zl 
[J koszty prowadzenia sekcji oraz udzial w imprezach na swietlicach 

94.603,73 zl 
[J koszty dzialalnosci pomocniczej - 170.168,62 zl 
[J koszty zarz'\.du - 327.345,57z1 
o koszty dzialu Marketingu i organizacji imprez / w tym folder i Kurier / 

128.785,47 zl 
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Koszty utrzymania zamku w roku 2006 wynosily : 
o ogrzewanie - 40.834,56 zl 
o energia elektryczna 8.314,58 zl 
o oplaty za telefon - 15.042,92 zl 
o obsluga informatyczna i BHP 4.975 zl 
o 	 place z pochodnymi / dyrektor , ksi~gowy , referent, sekretarka , 

2 sprz~taczki , rzemieslnik / - 233.608,65 zl 
o 	 dozorowanie i prace porz~dkowe / umowy zlecenia / - 49.775 zl 
o 	 projekt post~powania konserwatorskiego - 32.765,73 zl 
o II etap badan architektonicznych - 11.000 zl 
Pani Dyrektor omawiaj~c dzialalnosc kulturaln~ podkreslila dobr~ wspolprac~ 
ze szkolami oraz Radami Soleckimi.KaZde zlozone zapotrzebowanie na 
prowadzenie dzialalnosci jest realizowane przez MGOK. 
Radny Pawlowski stwierdzil , Ze brak jest takich dzialan w Kotulinie. 
Pani Karweta wyjasnila , Ze gdyby ktos z Kotulina / czy to szkola , czy Rada 
Solecka / zwrocil si~ 0 pomoc w organizowaniu imprez - MGOK bardzo 
ch~tnie wl~czylby si~ w dzialanie. 
W Miejsko Gminnym Osrodku Kultury dziala 16 sekcji - na dzien dzisejszy 
jedna jest zawieszona . L~cznie z zaj~c prowadzonych przez sekcje korzysta 
308 osob .Wsrod nich s~rowniez dzieci z innych gmin : Rudzinca, Wielowsi 
oraz Tarnowskich Gor. 
Pan Pawlowski zwrocil si~ 0 pisemn~ informacj~ : He dzieci z solectw korzysta 
z zaj~c prowadzonych przez sekcje ? 
W zwi~zku z tym , iz w trakcie dyskusji podkreslano zubozenie spoleczenstwa 
wiejskiego Pani Karweta zaproponowala rozwaZenie mozliwosci obnizenia 
dzieciom z solectw odplatnosci za udzial w sekcjach. 
Radny Zarzecki ponownie zaproponowal , aby MGOK przeprowadzil analiz~ w 
placowkach oswiatowych w solectwach : jakie s~ zainteresowania dzieci 
odnosnie prowadzonej dzialalnosci przez sekcje i ile dzieci korzystaloby z zaj~c. 
W przypadku zgloszenia si~ grupy dzieci uruchomic zaj~cia w tejze placowce 
oswiatowej lub swietlicy . Propozycj~ Pana Zarzeckiego poparla 
Przewodnicz~ca Komisji , ktora ponadto zapropnowala zorganizowanie w m-cu 
czerwcu spotkania z Kierownikiem OPS , w celu rozwaZenia mozliwosci 
udzielenia dofinansowania przez OPS do odplatnosci za zaj~cia w sekcjach dla 
dzieci najbardziej potrzebuj~cych. 
Pani Bukowska zwrocila si~ 0 informacj~ dot. czytelnictwa oraz kosztow 
utrzymania filii i punktow bibliotecznych. 
Czytelnictwo : 
o 	 Toszek - 1440 czytelnikow wypoZyczono 58.383 ksiClZki 
o 	 Paczyna- 278 czytelnikow - wyp0Zyczono 5.400 ksiClZek 
o 	 Samow - 141 czytelnikow - wypoZyczono 4.559 ksiClZek 
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[] Ligota Toszecka 79 czytelnikow - wyp0Zyczono 1.905 ksiqzek 
[] Wilkowiczki 131 czytelnikow - wyp0Zyczono 5.938 ksiqi:ek 
[] ~otlliin 83 czytelnikow - wypozyczono 1.365 ksiqzek 
o Phlmiczka 50 czytelnikow - wypoZyczono 513 ksiqi:ek 
~oszty : 
[] Paczyna 14.057,41 zl - prywatny blldynek 
[] Samow 7.094,79 zl - blldynek komllnalny 
[] Ligota Toszecka - 7.736,32 zl - blldynek SKR 
[] ~otlllin 2.042,90 zl - blldYIlek MIliejszosci Niemieckiej 
o 	 Phlmiczka 1.767,86 zl - blldYIlek Rady Soleckiej 
o 	 Wilkowiczki 6.796,68 zl - blldynek Rady Soleckiej 

Ad.3 
PaIli Joanna ~arweta poinfonnowala , ze w II kwartale biezqcego rokll MGO~ 
planllje przyst'l})ienie do koIlkllrsll na dofinansowanie z fundllszy emopejskich 
projektll Rewitalizacja gotyckiej wieZy zamkowej wraz z otoczeniem z 
przeznaczeniem na Centrum Ekspozycji Historycznych "Zamek w Toszkll" . 
Zgodnie z zalozeniami Programll Post<tpowaIlia ~onserwatorskiego w ramach 
projektll wykonaIla b<tdzie : modemizacja kanalizacji wraz z przepompowniq , 
remont dachll na wieZy oraz na blldyIlkll stajni , opaska odwodnieniowa 
i izolacja pionowa blldyIlkow , konserwacja i odgrzybienie wi<tzby dachowej , 
instalacja wentylacyjna, remont wieZy ,konserwacja portal a herbowego , 
podlqczenie wieZy do sieci grzewczej Zamkll oraz wykonanie toalety dia osob 
niepelnosprawnych i Pllnktll Infonnacji Tllrystycznej. 
W zwiqzkll z tym , ze istnieje mozliwosc llZyskania dofinansowaIlia z UE na 
poziomie 850/0 - to wklad wlasny powinien wynosic 15% - co przy 
opracowanym kosztorysie szacllnkowym wynosi 373.015 zl. ~wota ta zostaIlie 
rozlozona na raty : 
[] 2007 r. 11.566 zl 
o 	 2008 r. 145.287 zl 
o 	 2009 r. 182.941 zl 
o 2010r. 33.221z1 

W /w kwota nie zawiera kosztow kredytll. 

~oszt realizacji calej inwestycji to ponad 2 mIn zl. 

WaruIlkiem przyst'l})ienia do koIlkllrslljest llchwala Rady 0 przeznaczenill 

srodkow na pokrycie wkladll wlasnego oraz llj<tcie zadaIlia w Wieloletnim 

Planie Inwestycyjnym. 

Zagrozeniem planowaIlej inwestycji jest: 

IJ koniecznosc wygraIlia konkllrsll 

o 	 przeszacowaIlie koSZtOrySll - z llwagi na to , ze ceny llj<tte do sporzqdzenia 

w/w materiahl ksztaltowaly si<t na poziomie II kwartalll 2006 r. i do dnia 
dzisiejszego wzrosly 0 ok. 12% 

\J 	 opracowaIlie hannonogramll realizacji inwstycji tak, aby nie wylqczyc 
dzialalnosci gospodarczej Zamkll 
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Pani Karweta zaproponowala , aby rozwaZye mozliwose przeznaczenia na 

wklad wlasny 20% - z czego 5% byloby caly czas w obrocie i zostaloby oddane 

po zakonczeniu inwestycji. 

W podsumowaniu dyskusji w powyzszej sprawie czlonkowie Komisji Oswiaty 

i Kultury jednoglosnie poparli przystapienie do konkursu na dofinansowanie ze 

srodkow UE zadania inwestycyjnego pn.Rewitalizacja gotyckiej wiezy 

zamkowej wraz z otoczeniem z przeznczeniem na Centrum Ekspozycji 

Historycznych "Zamek w Toszku". 


W odpowiedzi na pytanie Pana Pawlowski ego - Pani Karweta poinformowala , 

ze dochody z biletow za zwiedzanie wieZy w roku 2006 wyniosly 26.600 zl 

Kolejne pytanie Pana Pawlowskiego dot. : jakie srodki zostaly przyznane dla 

Choru z Kotulina. 

Pani Kukowka poinformowala , ze oplacono instruktora. 

Pan Morciniec zwrocil si~ 0 podanie kosztu wystawy strojow . 

Pani Karweta przekazala, ze wystawa trwa od 28.04. br do 18.06.br - koszt 

WYP0Zyczenia strojow to kwota 3.100 zl 

Kolejne pytania Pana Morcinca dotyczyly : 

o czy jest mozliwose zdj~cia plandeki z zadaszenia nad tarasem ? 

DyrektorMGOK : plandeka ma okres gwarancji 7 lat - nie trzeba jej zdejmowae 

o jakie korzysci wynikaj'l ze zmiany nazwy ? 

Dyrektor MGOK : zmiana jeszcze nie obowi~je 


o czy b~dzie reaktywowana sekcja modelarstwa ? 

Dyrektor MGOK : proponuje uruchomie od wrzesnia , ale jeszcze nie wiem w 

jakim pomieszczeniu. 

o mylnych informacji na tablicy przed budynkiem przybramnym 

Pani Karweta poinformowala , ze Agencja Reklamowa dostala nie 

zweryfikowan'l trese. Tablica b~dzie zrobiona na nowo. 

Dalsza cz~se dyskusji dotyczyla zwolnionych pracownikow Zamku i 

poniesionych z tego tytulu kosztow . 

W podsumowaniu Pan Pawlowski zwrocil si~ 0 pisemn'l informacj~ : ile osob 

zwolniono , a ile przyj~to w okresie kiedy Dyrektorem MGOK jest Pani 

Karweta? 

Ponadto Pan Pawlowski zwrocil si~ 0 rowniez pisemn'l informacj~ : co w 2006r. 

z dzialalnosci kulturalnej zrobiono na solectwach. 


W trakcie dyskusji na skladem osobowym Rady Programowej , ktora b~dzie 
wspierala dzialania Dyrektora - Pani Karweta zaproponowala , aby Komisja 
Oswiaty i Kultury przedstawila propozycje osob, ktore moglby brae udzial 
w tych pracach. 

http:18.06.br
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Przewodnicz'tca Komisji zaproponowala, aby czlonkowie Komisji przedstawili 
kandydatow na kolejnym posiedzeniu. 

Po wyczerpaniu porz'tdku obrad Przewodnicz'tca Komisji podzi~kowala 
zebranym za udzial i zakonczyla posiedzenie 0 godz. 18.00 

Przewodnicz'tca Komisji 

MariaBU~b 


